
Årsmöte 2021 

Tack alla för en bra hybridstämma! Tekniken fungerade som den skulle och det är positivt att 

kunna bjuda in deltagare även digitalt. Det blev också ett husmöte med möjlighet att ställa frågor 

och ha synpunkter. Dessa ser du nedan.  

 

Punkter från husmötet 

• När skall brickorna för bokning i tvättstugan börja gälla? Alla brickorna skall 

registreras och delas ut. Passagesystemet är aktiverat. De som har beställt extra 

brickor kommer att faktureras. 

• Dörrarna till företagslokalerna i entrén är fula, skall de bytas? Dörrarna skall 

folieras efter sommaren. 

• Piskrummet är fullt med cyklar och det står övergivna, omärkta cyklar vid A-

porten. Cyklarna skall hämtas av ett företag i Solna. Resten tas hand om vid 

höststädningen. 

• Varför har det inte varit städning i veckan? Städningen är varannan vecka under 

våren och sommaren. 

• Porten i A-ingången är svår att öppna. Styrelsen har påtalat problemet till Solna 

kommun som har kommer att anlita ett företag för att åtgärda problemet. 

• Det klistras lappar i hissen och på fönster, kan vi ha en annan lösning? Styrelsen 

kommer att sätta upp anslagslister vecka 28. Dessa kan användas för information om 

reparationer, fester o.s.v. 

• Stentrapporna är fula, kan de inte slipas? Styrelsen har tagit in prisförslag på 

renovering av trappan och även gjort test på plan 2 i B-trappan. Styrelsen arbetar 

vidare med detta. 

• Plattorna utanför är lösa. Orsak till detta är att råttorna gräver tunnlar under 

plattorna. Styrelsen tar kontakt med Nordic Garden för åtgärd av plattorna. 

• Dörrstopp/dörrhållare. Portleverantören har avrått styrelsen från att sätta upp fasta 

dörrstopp. Styrelsen arbetar vidare för att hitta en lösning för dem som behöver ställa 

upp dörren vid passering. 

 


